
TRANSPARÈNCIA I PARTICIPACIÓ 

CIUTADANA 

ACTA DE L’ASSEMBLEA OBERTA DE BARRIADA DE BINIARAIX. 

Al Casal de veïns de Biniaraix, el dia 6 de febrer de 2023, es reuneixen:

Per part de l’Ajuntament:

Carlos Simarro Vicens (Batle)

Carlos Darder Rosell

Miquel Nadal Vaquer

Andrea Pomar Capó.

Sebastià Aguiló Roig

Gabriel Suau Otero

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veinats: 4 persones.

Essent les 19’09 h. el Batle dóna la benvinguda a les persones reunides.

Asfaltament de carrers.

En Carlos  Darder  explica  que  ara  s’asfaltaran  43  carrers  i  el  més  llarg  serà  el  camí  de 
Biniaraix.

Subvenció

El batle explica que va sortir una subvenció Patrimoni Històric BIC , superior a un milió 
d’euros i que ells varen demanar per Biniaraix, que hagués quedat com un betlem,  però no es  
va aprovar. Diu que ho tornaran intentar.

Fanals

Un veí demana que no canviin els fanals antics, com varen fer amb els de Sóller en l’anterior 
legislatura.

El batle diu que no es preocupin, perquè ells no tenen intenció de tocar-los.

Extintors 

Una persona assistent demana pels extintors que s’havien de col.locar al local. El batle diu 
que ha xerrat  amb el  departament  corresponent  de l’Ajuntament  i  que,  en venir  a fer  les 
revisions als edificis municipals, aniran allà.

Aire condicionat

Un veí demana si poden posar un aparell d’aire fred i calent al local.
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El batle diu que es pot preveure en el proper romanent.

Reparació esboldrec, devora rentadores.   

Un veí dóna les gràcies per la reparació del marge de les rentadores, que diu, ha quedat molt 
be. En quan als altres marges implicats diu que aquell pas pertany a les fonts de la Mare de 
Déu i a la del Barranc.

Explica que va anar al Consell i que els a donaran 30.000 euros, però ells han d’avançar els 
diners, per això han de fer un conveni les dues fonts amb el Consell i després un altre conveni  
amb l’Ajuntament,  perquè  avanci  els  diners.  La  diferència  (per  ventura  xerram de  7.000 
euros), ho pagaran els regants. 

El Batle diu que en Toni Quetgles (Patrimoni), hi anirà a fer un informe i, si és favorable, ho 
posaran en marxa.

Aparcaments

Un veí es queixa del problema d’aparcament de vehicles que hi ha al llogaret i ho compara 
amb Fornalutx, on diu que s’han pogut fer coses.

El batle diu que a Biniaraix tot és rústic protegit.

Un veí diu que és així, per canviar unes persianes s’ha de demanar permís al Consell.

El  batle  diu  que  mentre  no  canvii  la  normativa  o  qualificació  exprés,  no  hi  pot  haver 
aparcament.

Un altre veí demana si podria venir algú del Consell a xerrar amb els veïns sobre aquest tema.

El Batle explica que va anar al Consell a principis de legislatura i que va demanar dues coses:

- Comprar la fàbrica Nova, per fer-hi un Museu.

- Requalificació exprés de sol rústic per fer aparcaments municipals.

Senderistes

Una persona assistent diu que agraeix que la majoria de senderistes venen a Biniaraix a peu 
des de Sóller i això és gràcies a la limitació que es va fer de no deixar pujar amb vehicles als  
no residents.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, acaba la reunió a les 19’45 h.

Sóller, document signat electrònicament.
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